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PROTOKÓŁ Nr 176/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu Międzychodzkiego 

w dniu 21 lipca 2022 r. 
 

Obecni: 

1. Waldemar Górczyński – Wiceprzewodniczący Zarządu 

2. Klaudia Kolanowska-Sroka – Członek  

3. Daniel Kozubowski - Członek 

4. Jarosław Łożyński - Członek 

(Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu) 

Uczestniczyli:  

1. Małgorzata Dorota Kiełbasa – Sekretarz Powiatu  

2. Elżbieta Piechowiak – Skarbnik Powiatu  
 

Temat posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołów. 

2. Upoważnienie do podpisania umowy i podpisanie umowy. 

3. Omówienie dodatkowego projektu uchwały na sesję Rady Powiatu w dniu 21.07.2022 r.   

4. Pogram „Samodzielność-Aktywność -Mobilność”. 

5. Bilans skonsolidowany. 

6. Program Opieki Nad Zabytkami Powiatu Międzychodzkiego na lata 2022-2025 

7. Wolne głosy i wnioski. 
 

Ad.1. 

Zarząd przyjął protokoły nr 174/2022 z dnia 14.07.2022 r. i nr 175/2022 z dnia 18.07.2022 r. 
 

Ad. 2. 

Zarząd: 

a/ upoważnił Starostę i Wicestarostę do podpisania umowy z Przedsiębiorstwem Budowlanym MHM 

PAECH Sp. z o.o. na realizację zadania: Poprawa atrakcyjności placówek oświatowych Powiatu 

Międzychodzkiego poprzez budowę dwóch boisk sportowych wraz z infrastrukturą towarzyszącą 

b/ podpisał umowę z Zakładem Handlowo usługowym PRO EKO Beata Leszczyńska z Międzychodu  

na nadzór inwestorski nad zadaniem Poprawa atrakcyjności placówek oświatowych Powiatu 

Międzychodzkiego poprzez budowę dwóch boisk sportowych wraz z infrastrukturą towarzyszącą 

c/ podpisał umowę użyczenia sprzętu (tabletu) i oprogramowania komputerowego z Wojciechem Dylem 

zam. w Międzychodzie na czas pełnienia mandatu radnego Rady Powiatu Międzychodzkiego.  
 

Ad.3. 

Zarząd zaopiniował pozytywnie dodatkowy projekt uchwały Rady Powiatu na dzisiejszą sesję w sprawie 

zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa – 

załącznik nr 2 do protokołu. 

Po pozytywnym podjęciu w.wym. uchwały przez Radę Powiatu, Zarząd  deklaruje kwotę 4.000zł na wsparcie  

dla Ukrainy z przeznaczeniem na zakup materiałów typu piły spalinowe, śpiwory, koce, baterie, apteczki itp. 
 

Ad.4.  

Zarząd zapoznał się z pismem PCPR dotyczącym możliwości przystąpienia Powiatu  

do realizacji programów „Mieszkanie dla absolwenta” oraz „Dostępne mieszkanie” i w ramach tego 

zagadnienia, podpisał oświadczenie o przystąpieniu do realizacji w/w programów oraz upoważnił panią 

Katarzynę Bazan p.o. Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie do podejmowania wszelkich 

czynności w zakresie realizacji tych programów. Oświadczenia i upoważnienia stanowią kolejno załączniki 

nr 3,4 i 5,6 do protokołu. 
 

Ad.5.  

Zarząd zatwierdził i podpisał bilans skonsolidowany Powiatu Międzychodzkiego, sporządzony na dzień 

31.12.2021 r. załącznik nr 7 do protokołu. 



 

Ad.6. 

Pani Sekretarz poinformowała, że przedłożony projekt  Programu Opieki Nad Zabytkami Powiatu 

Międzychodzkiego na lata 2022-2025 po zaakceptowaniu przez Zarząd Powiatu zostanie skierowany do 

Wielkopolskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w Poznaniu celem zaopiniowania. Po uzyskaniu  

pozytywnej opinii, w  dalszej kolejności zostanie przedstawiony Radzie Powiatu celem jego przyjęcia w 

drodze uchwały. Obowiązek jego uchwalenia oraz zakres Programu wynika z art. 87 ustawy z dnia 23 lipca 

2003 r. o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami (t. j. Dz. U. z 2020 r. poz. 282 ze zm.).  

 

Członek Zarządu Jarosław Łożyński wniósł uwagi, co do całości Programu, który wg niego nie  jest 

Programem,  ale inwentaryzacją zabytków. 

 Zarząd podjął decyzję o zaproszeniu na posiedzenie Zarządu autora Programu Dyrektora Muzeum 

Roberta Jędrzejczaka, celem uzyskania szerszych informacji na temat Programu.  

 

Ad.7.  

Wolne głosy i wnioski. 

Pani Skarbnik przedstawiła wniosek DPS Piłka Zamyślin informujące o przypadającym w tym roku 

jubileuszu 50 lat pracy Pani Mieczysławy Pakuły-Pięty – Dyrektora Domu. Ustawa o pracownikach 

samorządowych nie przewiduje nagrody jubileuszowej z tytułu 50 lat pracy, ale możliwe jest przyznanie 

nagrody za szczególne osiągnięcia w pracy zawodowej.  
 Zarząd wniosek zaopiniował negatywnie, argumentując podjętą decyzję  dużymi problemami 

finansowymi zarówno Domu, jak i całego budżetu oraz biorąc pod uwagę panującą w kraju recesję.  

 

Wicestarosta poinformował, że podpisanie porozumienia w zakresie przekazania prawa dysponowania 

gruntem pod   realizację inwestycji – budowa ronda w ciągu drogi dzięcielińskiej (związana z budową 

centrum handlowego),  nastąpi bezpośrednio po podpisaniu przez  inwestora  aktu notarialnego ze 

Spółdzielnią Mieszkaniową o przeniesieniu prawa własności. Dopiero wówczas inwestor będzie mógł 

wystąpić o pozwolenie na budowę ronda.  

 

Członek Zarządu Klaudia Kolanowska-Sroka zwróciła się z zapytaniami: 

- czy wpłynęła odpowiedź z UMWW na wniosek Powiatu w zakresie zmiany harmonogramu wpłat udziału 

Powiatu w rewitalizacji linii kolejowej nr 368? 

 Pani Skarbnik poinformowała, że do chwili obecnej odpowiedź nie wpłynęła.  

 

- czy dyrektorzy szkół rozmawiają z Prezesem MOSiR-u w zakresie wynajmu hali sportowej na rok 

szklony2022/2023? 

 Pytanie zostanie skierowane do dyrektorów szkół.  

 

Na tym posiedzenie zakończono.  

 

Protokołowała        Wiceprzewodniczący Zarządu 

Joanna Kowal                            Waldemar Górczyński 

 

Członkowie Zarządu:  

1. Klaudia Kolanowska-Sroka …………………………………. 

2. Daniel Kozubowski   …………………………………. 

3. Jarosław Łożyński   …………………………………. 


